

# 2019年 STAR GALA星灿晚宴 & 婕斯大学 举办决定!!

The Star Gala & Jeunesse University 2019 has been finalized!!



## 2019年12月6日(星期五) & 7日(星期六)

6-7 December, 2019

### 东京湾舞滨酒店俱乐部度假村

Tokyo Bay Maihama Hotel Club Resort

#### 表彰对象期间

Recognition period

### 2018年12月1日(星期六) ~ 2019年10月31日(星期四)

1st December, 2017 to 31st October, 2018

## STAR GALA

星灿晚宴

### 2019年12月6日(星期五)

17:50	嘉宾登记	Registration
18:00	鸡尾酒会	Cocktail Party
18:45	开门仪式	Doors Open
19:00	晚宴	Dinner Party
21:00	尾声	Close

(预定) (Planned)

一个只邀请新成为蓝宝石, 以及蓝宝石25级及以上的婕斯最顶级的颁奖晚会。

身着高品位的晚礼服, 加入这万千星辉的世界.....以婕斯独有的世界观, 对目标达成者的成功与功绩进行表彰。

(※仅限目标达成者参加)

The Star Gala is Jeunesse's ultimate recognition party in which only new Sapphire Executives, Sapphire 25 Executives and above are invited.

A sophisticated, glamorous event for wearing black ties and black dresses. This truly authentic Jeunesse experience will celebrate the success and accomplishments of our achievers.

(\*Only achievers may attend)

## JEUNESSE UNIVERSITY

婕斯大学

### 2019年12月7日(星期六)

9:30	入场	Doors Open
10:30	第一场	Part 1
13:00	休息	Break
14:00	第二场	Part 2
18:00	尾声	Close

(预定) (Planned)

这是一次婕斯大家庭成员汇聚一堂, 回顾婕斯日本的过去一年并确定未来前进方向的盛会。

表扬目标达成者的功绩、公司的重要发表、由领导亲自指点训练等活动, 都是只有在婕斯大学才能体验到的珍贵机会。

This will be an opportunity for the Jeunesse Family to gather under one roof to reflect on the last year for Jeunesse Japan, and clarify future direction.

Jeunesse University offers unique and invaluable experiences, including a recognition to honor the accomplishments of our achievers, important announcements from the company and training by leaders.